
Sponsored by： The Hong Kong Institute of Education, Centre for Special Educational Needs and Inclusive Education 
Autism Hong Kong, Autism Children Foundation, Autism Recovery Network, 
Guangdong Disabled Person’s Federation,  

Hong Kong Educational Technology Association, Distinctive Learning Society
The 7th United Nations World Autism Awareness Day 2014
Hong Kong Autism Conference 2014  Application Form(For HK Participants 17-3-2014) 
Date：Saturday 26 April 2014        Time：09:30-17:30        Venue：10 Lo Ping Road, Tai Po, New Territories, Hong Kong ‎
Enquiry：Ms. Kristi Wong           Telephone：+852-2948-7763
   Fax︰+852-2948-7993       Email︰csenie@ied.edu.hk
( Deadline︰12 April 2014 ( 
Category 1 
	Name︰
	(Surname)                             (First Name)

	Name of Organization / School and Address:
	

	Phone：
	
	Fax︰
	

	Email: (Compulsory. Confirmation notice will be sent via email in mid-April.)
	



Application  - Please put ‘( ’in the appropriate boxes.  
	· Public from Region of Hong Kong                                                               Fee HKD 400

	· Parents, Full-time Student (Please attach a copy of student ID), Individual with Autism                        Fee HKD 200

	· Group application (5 individuals) - Organizations from the region of Hong Kong                              Fee HKD 1,500 


Payment Methods   - Please put ‘( ’in the appropriate boxes.
Name of group applicants：(1) ____________  (2) ____________ (3) ____________ (4) ____________  (5) ____________
	□
	Paypal: Email Payment to info@autism.hk

	□
	Cheque：Payable to “Autism Hong Kong”，please mark your name and contact number on the back of cheque, along with application form，in person / by mail to 10 Lo Ping Road, Tai Po, New Territories, Hong Kong.
Cheque no：_______________  Bank：_____________ Amount $：________ Date：_________

	□
	 Transfer：please transfer to Bank of China (Hong Kong) A/c:012-566-1-014231-0，A/C name: Autism Hong Kong
After transfer，Please fax the bank confirmation slip along with application form to +852-2948-7993 or 
email to csenie@ied.edu.hk。
(Transfer date：___________________  amount：$______________)

	
	Receipt collection: □ Not Necessary □ Collect at seminar □ By post (Please attach stamped envelope) 


Parallel Workshops
The conference consists of 24 workshops scheduled in 3 parallel sessions in the below time slots:  
B Group: 09:30-10:30  /  C Group: 13:30-14:30  /  D Group: 14:45-15:45 
	
	Timeslots
	Topic
	For official

	BCD
	9:30 – 10:30
13:30-14:30

14:45-15:45
	___
	Cantonese & Putonghua speaking workshops 
For more information: please visit www.autism.hk
	Chinese speaking workshops in 23 sessions
	

	C
&D
	13:30-15:45

	__
	C3 &D3 Effective Methods to Develop Language and Social Skills Necessary to Overcome the Challenges of Autism (Dr. James Partington, BCBA-D)
	English speaking workshop in two consecutive sessions
	□ C3
□ D3


Note:
 - C3 and D3 are sponsored by Autism Recovery Network, Hong Kong.
Hong Kong Autism Conference 2014  Parallel Workshop Selection 

(Each participant should fill in one form)  (Revised HK ed. 17-3-2014)
	Name︰
	(Given Nam)                (Surname)
	中文姓名︰
	
	
	
	

	Email: (Compulsory. Confirmation notice will be sent via email in mid-April.)
	


Selection of Workshops
Please fill in with 1 for first priority, 2 = second, 3 = third… etc., for each parallel workshop

	
	Priority
	Workshop Topics, Speakers & Language
	For Official

	
	B Group Workshops
09:30-10:30

	___ 
	B1香港自閉症與資訊科技應用        (協康會及耀能協會代表)

Application of ICT in HK Autism Service    (Heep Hong Society & SAHK)
	Cantonese
	□ B1

	
	
	___ 
	B2自閉症與信息科技研究調查                  (陳苑茵教授)

Research in ICT & Autism              (Prof. Rosanna Chan Y.Y. CUHK)
	Cantonese
	□ B2

	
	
	___ 
	B3動物輔助治療                  (香港動物治療基金會代表)

Animal Assisted Therapy              (Rep. of H.K. Animal Therapy Foundation)
	Cantonese
	□ B3

	
	
	___ 
	B4自閉症人士性教育                         (麥依華女士)

Sex Education for People with ASD   (Eva Mak, Educational Psychologist)
	Cantonese
	□ B4

	
	
	___ 
	B5教導自閉症譜系障礙融合生﹕優質策略  (李萍英博士及嵇明霞博士)

Quality Teaching for students with ASD       (Dr. E. Li and Dr. Dr. Ji MM)
	Cantonese
	□ B5

	
	
	
	B6舒緩照顧者心理壓力 (蔣慧瑜女士) 本節更改往D10時段舉行
Release of Psychological Pressure of carers          (Ms. Annie Chiang)
This workshop was changed to D10 session (14:45-15:45)
	Changed to D10
	Changed to D10

	
	
	___ 
	B7互動教學法教授社交技巧                   (馮耀文先生)

Learning of social skills by interactive teaching          (Mr. Fung Y.M.)
	Cantonese
	□ B7

	
	
	___
	B8自閉症人士與中醫治療                     (劉振寰教授)

Chinese medicine & ASD                            (Prof. Liu C.H.)
	Putonghua
	□ B8

	
	C Group Workshops 13:30-14:30

	___
	C1內地自閉症人士應用資訊流動通訊科技             (揭曉鋒醫生)

Application of ICT in mainland China ASD              (Dr. Jie Xiefeng)
	Putonghua & Cantonese
	□ C1

	
	
	___ 
	C2自閉症兒童健康生活                       (陳鳳英醫生)

A healthy live for children with ASD              (Dr. Chan F.Y.  M.D.)
	Cantonese
	□ C2

	
	
	___ 
	C3衝破自閉障礙﹣語言及社交介入法–I         (白天俊博士)

Effective Methods to Develop Language and Social Skills Necessary to Overcome the Challenges of Autism-I   (Dr. James Partington, BCBA-D)
	English with Cantonese Translation
	□ C3

	
	
	___
	C4自閉症腦發育特徵對治療的啟示             (金宇教授)

Neuro development of ASD and its implication for medication for children with ASD                           (Prof. Jin Yu,  M.D.)
	Putonghua
	□ C4

	
	
	___ 
	C5萬能博士                                  (Emily Kwan)

Ph. D in everything                                  (Emily Kwan)
	Cantonese
	□ C5

	
	
	___
	C6 RDI「關係發展介入法」修補自閉症的核心障礙    (鍾慕蘭女士)

RDI a way to remedy the disabilities of ASD       (Ms. Maureen Chung)
	Cantonese
	□ C6

	
	
	___ 
	C7自閉症學童正向行為支援                   (葉曉欣小姐)

PBS for children with ASD                   (Ms. Dianna Yip,  BCBA)
	Cantonese
	□ C7

	
	
	___
	C8自閉症人士口腔護理社交故事訓練           (劉惠心牙醫)

Oral health social story training for people with ASD      (Dr. Lau W.S.)
	Cantonese
	□ C8

	
	D Group Workshops

14:45-15:45

	___ 
	D1香港自閉症人士應用流動通訊軟件           (黃筱錦先生)

Application of ICT in HK Autism Services              (Mr. Paul Wong)
	Cantonese
	□ D1

	
	
	___ 
	D2 一位自閉兒沙晝師成長路                  (李世豪先生)

The path of a sand painter with ASD                   (Mr. Lee S.H.)
	Cantonese
	□ D2

	
	
	___  
	D3 衝破自閉障礙﹣語言及社交介入法–II        (白天俊博士)

Effective Methods to Develop Language and Social Skills Necessary to Overcome the Challenges of Autism     (Dr. James Partington, BCBA-D)
	English with Cantonese Translation
	□ D3

	
	
	___  
	D4無障礙歷奇—對自閉症學童的正面成效 (保良局陳麗玲(百周年)學校代表)

Positive impacts of S.E.A.L. Scheme for children with ASD  

Rep. of Po Leung Kuk Anita L.L. Chan (Centenary) School  
	Cantonese
	□ D4

	
	
	___ 
	D5自閉症人士與中醫治療      (陳偉雄中醫師/註册物理治療師)

Chinese medicine & ASD              (Mr. Rex Chan, Chin. Med. & OT)
	Cantonese
	□ D5

	
	
	___ 
	D6美國診斷及統計手册第5版自閉症的分類     (范德穎醫生)

DSM-V Classification of ASD                   (Dr. William Fan, M.D.)
	Cantonese
	□ D6

	
	
	
	D7中國孤獨症譜系障礙現狀研究 (孫翔博士) 本節工作坊取消

The original D7 workshop session was cancelled
	Cancelled
	Cancelled

	
	
	___
	D8在主流幼稚園中支援自閉症幼兒-現況及實務技巧  (羅頌華博士)

Support of ASD children in mainstream kindergarten – Existing situation & practical skills                     (Dr. Nasak Law, Speech Therapist)
	Cantonese
	□ D8

	
	
	___
	D9 Using Team Teach to support students’ challenging behaviour (粵語輔以英語)                                 (Mrs Kit Chan)
	Cantonese with English 
	□ D9

	
	
	___ 
	D10舒緩照顧者心理壓力  (原B6工作坊)       (蔣慧瑜女士)

Release of Psychological Pressure of carers          (Ms. Annie Chiang)

This was the original B6 workshop session
	Cantonese
	□ D10


******************************************************************* 

Remarks：

· Workshop C3 & D3 are Part I and Part II of the same topic (last 2 hour 15 minutes). This workshop is sponsored by the Autism Recovery Network。

· Workshop B8 & D5 are two separate workshops by two speakers.

· The Plenary Session 16:00-17:30 will have introduction of new books, Keynote Speech, Parents Saloon to be held in the C-LP-11 Theatre.
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